
Hoi Griffie , 
 
Sinds het parkeervergunningen beleid rondom de Bogaard hebben wij in 
onze wijk last van het zogenaamde waterbedeffect. Op de dag parkeren de 
werknemers die in de kantoren en winkels om en in de Bogaard werken bij 
ons in de wijk en s avonds de bewoners rondom de Bogaard waar een 
parkeervergunning beleid geld bij ons in de wijk. Waardoor er voor de 
bewoners in onze wijk nauwelijks tot geen parkeer plek meer is.   
 
Nu heb ik gegrepen dat er 27 Februari een vergadering is over het 
parkeerbeleid in de gemeente Rijswijk. Mijn vraag is of onze wijk rondom de 
Dr.Wibautlaan in de vergadering meegenomen kan worden. Meerdere 
bewoners zouden heel blij zijn met een vergunningen beleid in de wijk zodat 
zij gewoon kunnen parkeren in hun eigen straat. 

Hoop u voldoende geïnformeerd te hebben over ons parkeer probleem. 
 
 
Met Vriendelijke Groet 
 


